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Landvik skole 

Referat FAU-møte 1-2023/24 
Onsdag 6. september 2023, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: Gunnar Edvard Gundersen 

Neste møte: Tirsdag 17. oktober 2023 kl. 19.00 – 20.30 

Til stede 

 1. trinn: Therese Rasmussen – Gunnar Edvard Gundersen 

 2. trinn: Lisbeth Flaten – Sandra Bjerk 

 3. trinn: Hege Hystad – Gunnstein Hørte 

 4. trinn: Gurly Dokkedal – Gunvor Sofia M. Almlie 

 5. trinn: Siri Tomine Eide – Hilde Andersen Sundhordvik 

 6. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen – Anette G. Hodnebrug 

 7. trinn: Cecilie Svanberg – Dag Henning Johannessen 

 Skolens ledelse: Rektor Kjetil Glimsdal – fagleder Hilde Igland - Fagleder Einar 
Loland Råheim 

 

Saker 

 Konstituering 

 Valg av møteleder 

 Gunnar Edvard Gundersen 

 Gjennomgang av vedtektene  

 ok 

 Gjennomgang av FAUs økonomi 

 Regnskap ok. 

Positivt årsresultat. FAU har en del i egenkapital. 

 Valg 

 Valg av leder 

 Gunnar Edvard Gundersen 

 Valg av nestleder 

 Gunvor Sofia M. Almlie 

 Valg av sekretær 

 Hege Hystad 

 Valg av kasserer 

 Lisbeth Flaten 

 Valg av to representanter, med personlig vara til samarbeidsutvalget – FAU-

leder skal være den ene av representantene. 

 Gunnar Edvard Gundersen. Vara: Gurly Dokkedal 

 Gunvor Sofia Almlie. Vara: Stig Arve Abrahamsen 

 Valg av representant og vara til det Kommunale Foreldreutvalget (KFU) 

 Gunvor Sofia. Vara (stiller i tillegg til representant dersom anledning): Dag 

Henning Johannessen 
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 FAUs fokusområder for skoleåret 

 Trafikksikkerhet, oppgradering av uteområde, skole-hjemsamarbeid (f.eks. 

innhold i foreldremøter, hjelp av FAU til valg av representanter og 

klassekontakter), nettvett. 

 Starter en samtale om mulige innfallsvinkler for å arbeide med nettvett, bl.a. 

workshop med opplæring i hvordan stille inn barnas enheter, gruppearbeid på 

foreldremøter. Går ikke videre med det i dette møtet, men vil ta det opp igjen 

senere. 

 Evt. innmeldte saker 

 Samle all informasjon på ett sted. (17. mai, Åpen skole, FAU-referater, 7. trinns 

avslutningsfest, etc.) 

 Gunnar Edvard undersøker om noen kan ordne det. 

 Møteplan 

 Vi vedtar møteplan for FAU skoleåret 2023/24.  

 Møteplan: 

 Tirsdag 17. oktober 2023 kl. 19.00 – 20.30 

 Onsdag 8. november 2023 kl. 19.00 – 20.30 

(SMU-møte – kommunebudsjettet) 

 Onsdag 6. desember 2023 kl. 19.00 – 20.30 

 Tirsdag 16. januar 2024 kl. 19.00 – 20.30 

 Tirsdag 6. februar 2024 kl. 19.00 – 20.30 

 Onsdag 6. mars 2024 kl. 19.00 – 20.30 

 Onsdag 10. april 2024 kl. 19.00 – 20.30 

 Tirsdag 7. mai 2024 kl. 19.00 – 20.30 

 Tirsdag 4. juni 2024 kl. 19.00 – 20.30 

(Med nyvalgte representanter for neste skoleår.) 

Gunnar Edvard legger møtene inn i Spond. 

 

Faste punkter 

 Innspill fra klassene 

 3. trinn 

 Trinnet har vært to store klasser, som nå har blitt delt i tre. FAU har fått ulike 

innspill etter dette. 

 Det har blitt fokusert for mye på antall barn, og for lite på den tryggheten 

barna har fått i klassene. Ønske om å beholde klassene fordi barna er 

trygge der. 

 Det er bra at klassene er delt, positivt for både læring og klassemiljø å 

være færre i klassen 

 Mange elever får ny lærer nå, man ber om at det tas hensyn til dette når 

man kommer til 4. trinn, at det ikke blir nytt bytte da. 

 De to som har vært kontaktlærere fortsetter, i tillegg kommer det en ny 

kontaktlærer til den tredje klassen. Pga. uforutsette hendelser, ble denne 
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læreren sykemeldt dagen før man begynte med de nye klassene. Kunne 

man ventet med å dele i tre til læreren var tilbake eller i det minste til man 

hadde en fast vikar på plass? 

 Skyldes delingen av trinnet at det kom nye elever som et resultat av FAUs 

leserinnlegg i avisen? En forelder mener det ikke var riktig at dette ble 

skrevet, og lurer på om dette handler om politikk, og ikke FAU. 

Vedkommende stiller seg spørsmål om hvilken myndighet FAU har til å 

publisere dette. 

 Svar fra ledelse/FAU: 

 En del av dette ble besvart på foreldremøtet på trinnet. Ledelsen 

bestemte i samråd med lærerne at man skulle dele inn i tre klasser. 

Lærerne kjenner læringssituasjonen best. Trygghet og klassemiljø vil 

man fortsette med å ha stort fokus på. 

 Ledelsen tar med seg ønsket om ikke å bytte lærer igjen i 4. trinn. 

 Vedr. sykemeldingen til den ansatte, kom det brått på, og skolen hadde 

diskusjoner rundt hvordan man skulle løse dette. Man kom frem til at 

når man hadde kommet så langt i prosessen, så var det best å 

gjennomføre delingen som planlagt. Ledelsen informerer for øvrig om 

at man allerede i dag (dagen etter sykemeldingen) har fått på plass en 

avtale med en fast vikar. 

 FAUs leserinnlegg: rektor forklarer at ut fra hans informasjon om de 

nye elevene som har startet i tredje klasse nå i høst, så har FAUs 

leserinnlegg hatt minimal innvirkning på det. 

FAU representantene presiserer at innlegget var representativt for 

FAU, og de fleste skrev under. FAU-representantene er valgt inn av 

trinnet sitt. Dette gir dem myndighet til å utøve dette mandatet og bl.a. 

komme med uttalelser på vegne av FAU. 

 

 1. trinn 

 Informerer om gangfelt som ikke er merket i Prestegårdsskogen. 

 Det er store klasser. Er det satt inn tilstrekkelig ressurser i disse klassene? 

Hvorfor ikke dele 1. trinn i tre også?  

Rektor redegjør for at de vurderer at de har satt inn riktig mengde ressurser 

på 1. trinn. Slik økonomien til skolen er nå, så er det ikke rom for å ha tre 

klasser. Man kan risikere at 1. trinn havner i samme situasjon som 3. trinn, at 

man må dele etter hvert. I tillegg til tilflytting, kan endring av kretsgrensene 

bety at det vil være behov for å dele inn i tre klasser. Skolen arbeider for at 

elevene skal få en «trinnfølelse», det vil også sette dem bedre i stand til å 

håndtere en eventuell ny inndeling av klasser senere.  

 

 Saker fra skolens ledelse 

 Skolens ledelse orienterer: 

 Ledelsen vil forsøke å stille med to representanter på hvert møte 

 Skolens økonomi 

 Skolens ledelse orienterer om den økonomiske situasjonen ved skolen 
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 Pr. juli -23: 500 000 kr i minus. Ser ut til å bli bedre ila høsten. Ser ut til å være 

litt i minus til nyttår. 

 12. februar skal det være felles foreldremøte. Har fått tak i foredragsholder, 

Anette Andersen fra RVTS Sør. «Robuste barn – å hjelpe barn gjennom 

ubehag, ikke utenom». FAU støtter dette. 

 Skolen er restriktive med hvem man videresender informasjon fra. Gjør unntak 

av og til. A-laget fra Jerv vil komme og fortelle om hvordan det er å være A-

lagsspiller, og dele ut gratisbilletter til kamp. Er dette greit for FAU? - Ja.  

 Høstferie-SFO, 48 stk påmeldt. 

 Trafikksikkerhet 

 Nytt om trafikksikkerhet 

 Rektor har fått spørsmål om det er innspill til trafikksikkerhetsplanen. Han vil gi 

beskjed om gangfeltet som mangler merking i Prestegårdsskogen. Skolen 

melder også fra om at man ønsker nett mellom skolegård og parkeringsplass, 

slik at baller ikke kommer ut til bilene. 

 Saker til/fra KFU 

 Kort om saker til/fra KFU 

 KFU stormøte 

 10. oktober. Den nye fagskolen, kl. 17:30 

 Tillegg til referat fra møtet 

 I e-post til alle FAU representantene i etterkant av møtet, ble det videreformidlet 

ønske fra trivselslederne på skolen om å få midler til å kjøpe noe utstyr. De har 

kommet med to konkrete ønsker. Trivselsleder er elever som har tatt på seg et 

ekstra ansvar i friminutt for å skape aktivitet og trivsel for alle elever i skolegården. 

De har eget skap med utstyr som kun de disponerer. En trivselsleder har egen 

vest i friminutt og beveger seg rundt i hele skolegården for å skape aktivitet og 

glede.  

Dette kommer elevene direkte til gode, og FAU vedtar å gi midler til dette. 

 

 

 

Referent Hege Hystad 


